
 

Protokół   

XLII Sesji Rady Gminy Rokietnica 

z dnia 30 sierpnia 2021  

 

Obrady rozpoczęto 30 sierpnia 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:17 tego samego 

dnia. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołów XXXIX, XL, XLI sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Debata: Przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2021/2022. 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru Sobota-

Północ – etap 1 

2) w sprawie: zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Rokietnica, rejon ul. Szamotulskiej i ul. Łanowej 

3) w sprawie: zmiany Uchwały Nr XLIX/451/2014 Rady Gminy Rokietnica z dnia 26 maja 

2014 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Rokietnica, 

warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych 

przystanków 

4) w sprawie: zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Rokietnica 

5) w sprawie: ustalenia średniej ceny paliwa za jednostkę na terenie Gminy Rokietnica na rok 

szkolny 2021/2022 

6) w sprawie: zmiany uchwały Nr L/464/2018 Rady Gminy Rokietnica z dnia 29 stycznia 

2018 w sprawie: ustalenia ,,Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania, obliczania i wypłacania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy a także za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw, oraz przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród dla 

nauczycieli w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Rokietnica” 

7) w sprawie: zbycia nieruchomości położonych w miejscowości Bytkowo 

8) w sprawie: zbycia nieruchomości położonej w miejscowości Bytkowo 

9) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica za 2021 rok 

10) w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej za lata 2021 - 2036 
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7. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

8. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

9. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 

10. Wolne głosy i wnioski. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Aleksandra Bartnik 

2. Maria Chojnacka 

3. Michał Cieciora 

4. Agata Czerniejewska 

5. Ryszard Ćwirlej 

6. Paweł Dankowski 

7. Izabela Dziamska 

8. Piotr Hałas 

9. Agnieszka Kram 

10. Ryszard Lubka 

11. Adam Michta 

12. Władysław Mielcarek 

13. Anna Niesiobęcka 

14. Mariusz Puk 

15. Tomasz Skupio 

1. Otwarcie obrad sesji. 

 

Sesje XLII otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Rokietnica, Izabela 

Dziamska. 

 

2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum. 

3. Przyjęcie protokołów XXXIX, XL, XLI sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu XXXIX sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 



Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu XL sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu XLI sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

5. Debata: Przygotowanie placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2021/2022. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Adam Michta 

- Michał Cieciora 

- Piotr Hałas 

- Bartosz Derech 

- Anna Niesiobęcka 

- Mariusz Puk 

- Ryszard Lubka 

- Agnieszka Kram 

 

Głos w sprawie przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2021/2022 

zabrała Pani Beata Fudala - Dyrektor Gminnej Jednostki Oświatowej w Rokietnicy. Pani 

Dyrektor przedstawiła Radnym poszczególne oddziały przedszkoli oraz szkół w Rokietnicy, w 

Napachaniu oraz w Cerekwicy pod względem liczby oddziałów, liczby dzieci, czasu pracy, 

zmianowości a także liczebności kadry pedagogicznej oraz pracowników obsługi. Następnie 

przedstawione zostały zakresy remontów i inwestycji wykonanych w Przedszkolu Bajeczka, 

Szkole Podstawowej w Rokietnicy, Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Cerekwicy, Zespole 



Szkolno-Przedszkolnym w Napachaniu. Następnie Pani Dyrektor poinformowała, iż wszystkie 

gminne placówki oświatowe wprowadziły procedury zapobiegania zakażeniom wirusem covid-

19, zgodnie z najnowszymi wytycznymi MEiN, MZ i GIS. Placówki zostaną również 

wyposażone w środki ochrony w postaci maseczek oraz płynów dezynfekujących. 

W szkołach zostanie również przeprowadzona akcja promująca szczepienia dla młodzieży 

powyżej 12 roku życia.  

Pani Dyrektor przedstawiła program realizację dodatkowych zajęć wspomagających dla 

uczniów szkół. Omówiła również subwencje oświatowe i złożone wnioski o dofinansowanie. 

Radny Adam Michta na prośbę rodziców szkoły podstawowej w Rokietnicy zapytał  

o utrudnione przejście dla pieszych przy ulicy Trakt Napoleoński – czy do czasu powrotu dzieci 

do szkoły utrudnienia zostaną usunięte oraz czy Gminna Jednostka Oświatowa wiedziała o tych 

utrudnieniach? 

Dyrektor GJO powiedziała, że taka informacja nie była zgłoszona przez dyrekcję szkoły 

 i prosi na przyszłość Radnego, aby informować Gminną Jednostkę Oświatową, ponieważ 

pozwala to na szybsze działania i reakcje. 

Radny Michał Cieciora zapytał czy po ostatniej kontroli Sanepidu w szkole podstawowej  

zostały zrealizowane wszystkie zalecenia i uwagi. 

Pani Fudala odpowiedziała, że przygotuje taką odpowiedź. 

Radny Piotr Hałas zapytał czy w związku z montażem nowych kamer na budynku szkoły 

podstawowej, zasięg kamer sięga na nowy plac zabaw, oraz czy w razie konieczności 

wykorzystania nagrania, dyrektor szkoły będzie w posiadaniu takich nagrań. Pani Fudala 

odpowiedziała, że tak. 

Głos zabrał Wójt Gminy Rokietnica Bartosz Derech, który powiedział, że w związku  

z licznymi remontami na terenie naszej Gminy musimy się liczyć niestety z pewnymi 

uciążliwościami. Na tą chwilę dużym utrudnieniem jest na pewno przebudowa ulicy Pocztowej, 

gdzie dodatkowo od 6 września będzie jeszcze zamknięty przejazd kolejowy.  

W odpowiedzi na zapytanie Radnego A. Michty powiedział, że będzie wyjaśniał kwestię tego 

przejścia, ale do czasu rozpoczęcia roku szkolnego utrudnienia powinny zostać usunięte. 

Ostatecznie alternatywą jest jeszcze przejście od ulicy Noblistów. W nawiązaniu do słów 

Dyrektor GJO i zadań, które realizowały szkoły w czasie wakacji, Wójt przypomniał, że mamy 

dwie nowe szkoły, świetnie przygotowane i gotowe na przyjęcia dzieci również tych, które 

dopiero do nas się przeprowadzą.  Poinformował, że w Szkole Podstawowej  

w Rokietnicy jest dziesięć pierwszych klas. Władze gminy widzą potrzebę rozbudowy tejże 

szkoły, ponieważ jest ona niezbędna. W kwestii starego budynku szkoły podstawowej  

w Mrowinie Wójt powiedział, że będzie wykorzystany praktycznie w stu procentach. Powstały 

dwa dodatkowe oddziały przedszkolne. Wójt potwierdził, ze szkoły na terenie Gminy 

dostosowują się do wytycznych z Ministerstwa pod względem epidemiologicznym  

i są przygotowane na przyjęcie uczniów. Przekazał również bardzo ważną informację, że 

dyrektorzy mają możliwość zwiększania etatów psychologów dla dzieci, zwłaszcza biorąc pod 

uwagę konsekwencje skutków pandemii i niefunkcjonowanie szkoły w normalnych realiach. 

Radny Adam Michta zapytał, czy będzie możliwość wynajmowania sali gimnastycznej  

w szkole w Cerekwicy. W odpowiedzi Pani Fudala powiedziała, że dyrektor przygotowuje 

odpowiednie zarządzenie i dopełnia wszelkich niezbędnych formalności, aby taka możliwość 

była. 

Radna Anna Niesiobęcka zapytała, czy prace remontowe podłogi w sali gimnastycznej  

w Zespole Szkolno- Przedszkolnym w Mrowinie zostały ukończone. Dyrektor GJO 

odpowiedziała, że tak. Dalej Radna Anna Niesiobęcka zapytała, jak będzie wyglądała 

możliwość przejścia /przejazdu na rowerach dzieci, które uczęszczają do szkoły w Rokietnicy 

a zamieszkują sołectwo Bytkowo i okolice ulicy Obornickiej, biorąc pod uwagę utrudnienia 

związane z zamknięciem przejazdu kolejowego i rozbieżności w informacji. Wójt 



odpowiedział, że jest to kompleksowa przebudowa i podkreśla, że nie jest to inwestycja gminna 

tylko PKP. My jako Gmina tylko przekazujemy informacje i prawdopodobnie może być tak jak 

miało to miejsce w Kiekrzu, gdzie zamknięto na czas remontu przejazd i nie było możliwości 

przejścia. Wtedy alternatywą może okazać się przejście ulicą Działkową do ulicy Bocznej i 

Kolejowej. Radny Adam Michta zwrócił się z prośbą, aby wystosować wniosek do PKP, aby 

umożliwili i udostępnili przejście. Wójt wyjaśnił, że nie jest to kwestia złożenia wniosku czy 

zwrócenia się z prośbą o udostępnienia takiego przejścia, że procedury są bardzo 

skomplikowane, jednak spróbuje się dowiedzieć jakie są realne szanse. Podkreślił również, że 

bardzo ważne w tym przypadku jest wywiązanie się inwestora z terminowości, bo wtedy 

mieszkańcy są w stanie zaakceptować chwilowe utrudnienia. 

Radny Mariusz Puk zadał pytanie czy liczba 1000 posiłków na ok. 300 dzieci w Przedszkolu 

Bajeczka to są posiłki tylko dla tego przedszkola czy również dla innych przedszkoli. 

Dyrektor GJO odpowiedziała, że są to trzy posiłki tylko dla przedszkola Bajeczki. Pozostałe 

przedszkola mają katering i nie mają na miejscu stołówki. 

Radny Ryszard Lubka zapytał, kiedy będzie obiecane przejście z sygnalizacja świetlną na 

drodze wojewódzkiej przy szkole w Cerekwicy.  

Wójt odpowiedział, że nie jesteśmy głównym wykonawcą tego przedsięwzięcia a jedynie 

dokładamy środki finansowe do tego zadnia. Dodał, że jest ono zaplanowane na bieżący rok 

budżetowy. Poinformował również, że dowie się na jakiem etapie są prace związane z tym 

projektem. 

Radna Agnieszka Kram zapytała co wiadomo o chodniku z Napachania do Kobylnik Małych. 

Wójt odpowiedział, że zadanie to leży po stronie Urzędu Marszałkowskiego. Z naszej strony 

zadeklarowaliśmy partycypacje w połowie kwoty realizacji tego zadania. W dalszej części 

wypowiedzi Wójt poinformował, że droga jest własnością Urzędu Marszałkowskiego  

i zadanie będzie mogło być realizowane, jeżeli Urząd Marszałkowski będzie miał w budżecie 

przeznaczone środki na ten cel. 

 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

1) w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru Sobota-

Północ – etap 1 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

Sobota-Północ – etap 1.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę XLII/351/2021 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru Sobota-Północ – etap 1. Zał. 1 



 

2) w sprawie: zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości 

Rokietnica, rejon ul. Szamotulskiej i ul. Łanowej 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ryszard Lubka 

- Paweł Dankowski 

 

Radny Ryszard Lubka zapytał, kto ponosi koszty i jaki jest rząd wielkości tych kosztów 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w przypadku złożenia takiego 

wniosku przez osobę fizyczną. 

Wójt odpowiedział, że najważniejszym kosztem umowa podpisana z wykonawcą, który 

realizuje ten projekt. Następnie są koszty publikacji, informacji o wyłożeniach, obsługa 

pracownika urzędu. Wójt powiedział, że można sprawdzić całość takich kosztów. Wszystkie 

plany i zmiany planów finansowane są z budżetu Gminy. 

Radny Paweł Dankowski zapytał, czy jeżeli mieszkańcy chcą wyłożenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego i gotowi są ponieść takie koszty, czy jest taka możliwość? 

Wójt odpowiedział, że nie praktykujemy takich działań ze względu chociażby na to, że może 

to budzić obawy nadużycia. Osoba, która płaci za taki plan zapewne oczekiwałaby 

określonych zapisów w takim planie a nie zawsze są one zgodne z interesem publicznym. 

Jeżeli chodzi o koszty tych planów, Wójt powiedział, że są one znaczące, ponieważ już w tym 

roku wydane zostało ok 150.000 zł a do tego dochodzą jeszcze koszty opracowania map. 

Wójt podkreśla, że pomimo relatywnie dużych kosztów jedynym narzędziem wprowadzania 

ładu przestrzennego jest właśnie miejscowy plan i są to zadania własne gmin. 

 

Głosowano w sprawie: 

rozstrzygnięcia uwagi 1 w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w miejscowości Rokietnica, rejon ul. Szamotulskiej i ul. Łanowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Rokietnica, rejon ul. Szamotulskiej i ul. Łanowej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę XLII/352/2021 w sprawie zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Rokietnica, rejon ul. 

Szamotulskiej i ul. Łanowej. Zał. 2 

 

3) w sprawie: zmiany Uchwały Nr XLIX/451/2014 Rady Gminy Rokietnica z dnia 26 maja 

2014 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Rokietnica, 

warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych 

przystanków 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLIX/451/2014 Rady Gminy Rokietnica z dnia 26 

maja 2014 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Rokietnica, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z 

tych przystanków.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 

 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę XLII/353/2021 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XLIX/451/2014 Rady Gminy Rokietnica z dnia 26 maja 2014 roku w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Rokietnica, warunków i zasad 

korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłaty za korzystanie z tych przystanków.  

Zał. 3 

 

4) w sprawie: zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Rokietnica 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zmiany uchwały dotyczącej przyjęcia regulaminu dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Rokietnica.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę XLII/354/2021 w sprawie zmiany uchwały 

dotyczącej przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Rokietnica. Zał. 4 

 

5) w sprawie: ustalenia średniej ceny paliwa za jednostkę na terenie Gminy Rokietnica na rok 

szkolny 2021/2022 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny paliwa za jednostkę na terenie Gminy Rokietnica 

na rok szkolny 2021/2022.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę XLII/355/2021 w sprawie ustalenia średniej 

ceny paliwa za jednostkę na terenie Gminy Rokietnica na rok szkolny 2021/2022. Zał. 5 

 

6) w sprawie: zmiany uchwały Nr L/464/2018 Rady Gminy Rokietnica z dnia 29 stycznia 

2018 w sprawie: ustalenia ,,Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania, obliczania i wypłacania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy a także za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw, oraz przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród dla 

nauczycieli w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Rokietnica” 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr L/464/2018 Rady Gminy Rokietnica z dnia 29 

stycznia 2018 w sprawie: ustalenia ,,Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania, obliczania i wypłacania nauczycielom dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy a także za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw, oraz przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród dla 

nauczycieli w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Rokietnica”.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę XLII/356/2021 zmiany uchwały Nr L/464/2018 

Rady Gminy Rokietnica z dnia 29 stycznia 2018 w sprawie: ustalenia ,,Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania, obliczania i 

wypłacania nauczycielom dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 

warunki pracy a także za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

oraz przyznawania nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli w szkołach i 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Rokietnica”. Zał.  

 

7) w sprawie: zbycia nieruchomości położonych w miejscowości Bytkowo 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonych w miejscowości Bytkowo.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę XLII/357/2021 w sprawie zbycia 

nieruchomości położonych w miejscowości Bytkowo. Zał. 7 

 

8) w sprawie: zbycia nieruchomości położonej w miejscowości Bytkowo 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zbycia nieruchomości położonej w miejscowości Bytkowo.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, Adam Michta, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 



NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę XLII/358/2021 w sprawie zbycia 

nieruchomości położonej w miejscowości Bytkowo. Zał. 8 

 

9) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica za 2021 rok 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Bartosz Derech 

- Ryszard Lubka 

- Piotr Hałas 

- Mariusz Puk 

Wójt Gminy Bartosz Derech – formalnie wniósł autopoprawkę omawianą na wspólnym 

posiedzeniu Komisji.  

Radny Ryszard Lubka wyjaśnił, zapis w uzasadnieniu uchwały budżetowej dotyczący 

sołectwa Mrowino-Cerekwica. Powiedział, że szereg zadań przewidzianych w budżecie   

zostało zastąpione na zakup i wymianę okna i drzwi w świetlicy oraz zakup i montaż 

klimatyzatora. 

Radny Piotr Hałas zapytał o przeznaczenie 10.000 zł na ogrodzenie placu zabaw w 

Pawłowicach. Czy dotyczy to tylko tego placu zabaw. 

Księgowa a w dalszej części wypowiedzi również Pani Przewodnicząca odpowiedziała, że w 

tej kwocie jest m.in. ogrodzenie placu zabaw – 5.500 PLN, że są również środki na naprawę 

zepsutych urządzeń czy wymianę piasku. Przewodnicząca Rady Gminy zapytała również o 

zapis kwoty 180.000 PLN na bieżące utrzymanie dróg – czy w tym ogólnym zapisie jest 

uwzględniona ulica Polna w Kiekrzu. Wójt odpowiedział, że tak. 

Radny Mariusz Puk zapytał o zmianę w kwotach dotyczących budowy chodnika w ciągu 

ulicy Pawłowickiej czy będzie realizowana ta inwestycja. 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rokietnica za 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław 

Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

PRZECIW (1) 

Agnieszka Kram 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę XLII/359/2021 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Rokietnica za 2021 rok. Zał. 9 

 

10) w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej za lata 2021 - 2036 

 

W dyskusji wzięli udział: 



- Bartosz Derech 

Wójt Bartosz Derech wprowadził formalnie autopoprawkę do projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej za lata 2021 - 2036.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Ryszard Lubka, Adam Michta, Władysław 

Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Kram 

NIEOBECNI (1) 

Ryszard Ćwirlej 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę XLII/360/2021 w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej za lata 2021 – 2036. Zał.  

 

 

7. Pisemne sprawozdanie Wójta o jego pracach w okresie międzysesyjnym. Zał. 11 

 

8. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

9. Informacje o pracach Komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

10. Wolne głosy i wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Paweł Dankowski (Ad Vocem) 

- Anna Niesiobęcka 

- Ryszard Lubka 

- Bartosz Derech (Ad Vocem) 

- Tomasz Skupio 

- Adam Michta 

- Piotr Hałas 

- Agnieszka Kram 

- Aleksandra Bartnik 

- Bartosz Derech (Ad Vocem) 

- Maria Chojnacka 

- Władysław Mielcarek 

- Agnieszka Kram 

- Michał Cieciora 

- Adam Michta 

- Danuta Potrawiak 

 



 

Przewodnicząca Rady Gminy Rokietnica Izabela Dziamska, w nawiązaniu do ostatnio 

wszczętej na nowo procedury nadania imienia Zespołowi Szkolno-Przedszkolnemu  

w Napachaniu zapytała o wykonalność uchwały z 2002 roku dotyczącą nadania imienia 

ówczesnemu Gimnazjum w Napachaniu. Czy uchwalona w w/w roku ma zastosowanie do 

dzisiaj. Pani Mecenas Natalia Wichtowska odpowiedziała, że jeżeli uchwała nie została 

wykonana, jeżeli nie ma żadnych dowodów na to, że ta szkoła kiedykolwiek miała nadanego 

patrona w postaci zapisów w statucie szkoły, czy np. świadectw uczęszczających tam dzieci to 

wprowadzenie nowej procedury nadania imienia, zwłaszcza zważając na fakt, że jest to zespół 

szkolno-przedszkolny a w wtedy było to gimnazjum w jej opinii jest poprawnym działaniem. 

Radny Paweł Dankowski ad vocem powiedział, że podczas obrad Komisji Oświaty więcej 

kontrowersji budziło przedstawienia propozycji kandydatów do miana patrona szkoły, niż sama 

procedura. 

Radna Anna Niesiobęcka złożyła wniosek o wyrównanie drogi na cmentarzu w Sobocie  

( dodała również, że jest to jedyny cmentarz na terenie gminy, gdzie nie ma drogi asfaltowej) 

do dnia 10 września oraz przed 1 listopada. Zadała pytanie w sprawie przejazdu kolejowego na 

ulicy Obornickiej. Z własnego doświadczenia wie, że informacje dostarczane mieszkańcom 

przez podwykonawcę są nierzetelne, obawia się o bezpieczeństwo mieszkańców ulic, które 

posłużą jako objazdy w związku z zamknięciem tego przejazdu oraz o bezpieczeństwo dzieci, 

które będą dojeżdżały rowerami do szkoły w Rokietnicy i w związku z tym prosi o wsparcie 

Wójta w kwestii zwiększonej ilości patroli Policji na terenie Bytkowa. 

Wójt odpowiedział, że przekaże takie wnioski Policji. 

Radny Ryszard Lubka przypomniał o sobotnim wydarzeniu na terenie Gminy tj. trzecim rajdzie 

z kolei i jednocześnie pierwszym pikniku motocyklowym w Napachaniu pod honorowym 

patronatem Wójta Gminy Rokietnica. Radny podziękował Pani Sekretarz Danucie Potrawiak, 

Pani Radnej i Sołtys Agnieszce Kram, Pani Przewodniczącej Rady Gminy Rokietnica Izabeli 

Dziamskiej i Radnemu Piotrowi Hałasowi za wsparcie i pomoc w tym przedsięwzięciu. W 

dalszej części wypowiedzi Radny poprosił w imieniu mieszkańców ulicy Pałacowej o spotkanie 

z Wójtem i zapewnienie mieszkańców, iż odcinek drogi od ulicy Pałacowej do ulicy Ogrodowej 

(58 metrów długości i 11 metrów szerokości) w miejscowości Mrowino będzie zrobiony. 

Następnym wnioskiem Radnego Ryszarda Lubki jest pilna naprawa ulicy Kolejowej w 

Mrowinie. Droga, która niegdyś była zrobiona przez prywatnego właściciela (asfaltowa 

nawierzchnia) jest pełna dziur, zaniedbana, zarośnięta. Radny wspomniał  

o wstępnych rozmowach z Panią Magdaleną Jujeczką o wykonaniu prac porządkowych na tym 

terenie po uzgodnieniu przez kogo będą pokryte koszty.  Radny poinformował o zakończeniu 

prac związanych z chodnikiem wzdłuż drogi powiatowej i podziękował za pomoc w tym 

temacie Pani Radnej Powiatowej Jolancie Pankowskiej.  

Wójt w odpowiedzi na brak przejazdu na ulicy Bramowej powiedział, że w ramach 

przeniesienia środków finansowych na dzisiejszej sesji w bieżącym roku budżetowym uda się 

tą drogę zrobić. Uzupełnił również swoje sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym 

o wspomniany przez Radnego Lubkę rajd motocyklowy, dożynki i koncert Dawida 

Kwiatkowskiego- za co Wójt podziękował Pani Dyrektor Wieczorek. Podziękował również 

Radnym i Sołtysom za zaangażowanie w czasie wakacji w różne akcje i spotkania. 

Radny Tomasz Skupio zaprasza 18 września do Rokietnickiego Ośrodka Sportu na udział  

w dziesiątej akcji poboru krwi Klubu HDK PCK Błękitna Kropelka, pod patronatem Wójta 

Gminy Rokietnica. Przewodnicząca Rady Gminy Izabela Dziamska dodała, że będzie można 

w tym czasie zarejestrować się na potencjalnego dawcę szpiku kostnego. 

Radny Adam Michta zapytał w związku z zamknięciem przejazdu kolejowego co będzie  

z dziećmi dojeżdżającymi komunikacją do szkoły a mieszkają przy ulicy np. Działkowej 

Zapytał również o ulicę Boczną i Działkową, Witkową czy wiadomo, kiedy będą zrealizowane 



wnioski o zrobienie tych ulic. Radny zapytał również czy wiadomo coś o programach 

związanych z dofinansowaniem fotowoltaiki. W dalszej części wypowiedzi Radny zapytał  

o kontrolę chodnika na Trakcie, po wykonaniu wszelkich prac związanych z przyłączami  

i budową marketu, czy stan i wygląd tego chodnika będzie przywrócony do pierwotnego stanu. 

W odpowiedzi na pytanie dotyczące przejazdu odpowiedział Prezes Rokbusu. Powiedział, że 

przejazd kolejowy pierwotnie miał zostać zamknięty w czasie wakacji, ale w związku z tym, 

że ulica Pocztowa była wahadłowa nie można było zamknąć w tym czasie przejazdu PKP. Jeśli 

chodzi o dojazd dzieci do szkoły, to będzie jeździł autobus szkolny przeznaczony dla dzieci  

w klasach 0-3 oraz dzieci przedszkolnych. Pozostałe dzieci będą mogły korzystać  

z autobusów liniowych jeżdżących objazdem ulicą Pocztową przez obwodnicę i dalej do 

Bytkowa. Prezes powiedział, że nie ma innej możliwości, ponieważ nie wszystkimi drogami 

mogą jeździć (chodzi również o zawracanie) autobusy. Powiedział, że będzie to trudny czas, 

ale trzeba będzie jakoś sobie z tym problemem poradzić tak jak poradzili sobie mieszkańcy 

Pawłowic i liczyć na to, że termin zamknięcia nie zostanie wydłużony. Dodał również,  

że niestety nie jesteśmy w stanie uniknąć niedogodności. 

Radni Anna Niesiobęcka i Radny Adam Michta proszą, aby możliwie szybko udostępnić 

przejście podziemne PKP dla mieszkańców. 

W kwestii przejazdu Wójt powiedział, że w wielu przypadkach nie ma wpływu na działania  

inwestorów na terenie Gminy. Prosi również, aby przekazywać takie informacje mieszkańcom, 

ponieważ nie wszystko zależy od samorządu. W temacie dróg Wójt poinformował, że złożone 

zostały trzy wnioski do programu „Polski Ład” i czekamy na decyzje. W kwestii fotowoltaiki 

na tą chwilę nie ma informacji o nowych rządowych programach unijnych. 

Radny Piotr Hałas zapytał o datę realizację inwestycji na ulicy Sobockiej w Rostworowie. 

Powiedział, że opóźnienie inwestycji związanych z drogą skutkuje opóźnieniem prac 

związanych z wybudowaniem chodnika przez Radę Sołecką a w dalszej części Wspólnota nie 

może budować podjazdów pod posesję z uwagi na wysokość chodnika. Prosi o możliwe 

przyspieszenie ewentualnie pierwszeństwo tej inwestycji, ponieważ dwie zależne od niej nie są 

możliwe do wykonania. Radny poprosił o wymianę drzwi otwieranych na przesuwne  

w świetlicy wiejskiej w Żydowie oraz o ławeczkę na ulicy Kolejowej przy Zielonym Lasku. 

Wójt odpowiedział, że nie zna terminu wykonania tej inwestycji i nie chciałby ingerować  

w harmonogram podwykonawcy ze względu na składowanie materiałów w miejscu które 

wynika z planu pracy. W kwestii drzwi nie są one funkcjonalne, ale drzwi musza także 

zapewniać sprawną ewakuację. W tym zakresie wymaga to konsultacji z projektantem. W 

sprawie ławki, Wójt powiedział, że sprawdzi, czy jest możliwe wykonanie jeszcze w ramach 

tegorocznego budżetu. 

Radna Agnieszka Kram zapytała, kiedy będą robione nakładki w Napachaniu. Zapytała 

również, kiedy będzie przeprowadzony remont w świetlicy wiejskiej w Napachaniu – chodzi  

o odpadający tynk i listwy. Prosiła również o informację w sprawie remontu mieszkania  

w Napachaniu. W dalszej części zapytała o naprawę siatki ogrodzeniowej na orliku w szkole 

podstawowej w Napachaniu.  

Na pytanie odnośnie ogrodzenia Pani Dyrektor Fudala powiedziała, że w tej kwestii nie wpłynął 

ze szkoły żaden wniosek. Radna zapytała, kiedy rozpocznie się remont drogi  

z Rokietnicy do Napachania oraz poprosiła o kosze na śmieci za szkołą przy stawie  

w Napachaniu. 

Wójt w związku z tym, że jest tak wiele kwestii po wakacjach, prosi Radnych, aby  

w przyszłości na bieżąco tego typu sprawy zgłaszać do urzędu i reagować na bieżąco. Wójt jest 

przekonany, że zgłoszenia Radnych – jako przedstawicieli mieszkańców- na pewno w miarę 

możliwości będą realizowane. Jeśli chodzi o remont drogi z Rokietnicy do Napachania, Wójt 

powiedział, że jest po rozmowach ze Starostą i po wynikach przetargu wpłynie wniosek  

o zwiększenie środków na przebudowę tej drogi o 800.000 zł. Wójt z uwagi na wcześniejszą 



współpracę i wcześniejsze wsparcie powiatu (Trakt Napoleoński, ul. Kierska) wyraził opinie 

pozytywną na dopłatę do tej inwestycji i liczy, że wkrótce Zarząd Dróg Powiatowych podpisze 

umowę na realizację tego zadania i pracę zostaną rozpoczęte. 

Radna Aleksandra Bartnik poruszyła temat biletomatów. Na prośbę mieszkańców, prosi, aby 

jeżeli jest taka możliwość dokupić takie urządzenia. Zadała również pytanie czy Komisja 

Oświaty może wystosować pismo z taką prośbą. 

Prezes Rokbusu powiedział, że jeden biletomat mamy przy hali ROS, drugi planowany jest na 

dworcu PKP oraz wyjaśnił, że generalnie sprzedaż biletów leży po stronie ZTM a wszelkie 

punkty sprzedaży biletów np. w sklepach należy konsultować bezpośrednio z właścicielami 

bądź najemcami.  

Wójt oraz Prezes zadeklarowali pomoc w nawiązaniu kontaktu z ZTM oraz ewentualnym 

miejscem (sklepem) w kwestii sprzedaży biletów. Dodali, że działania takie powinny zostać 

poprzedzone wcześniejszym zebraniu informacji w jakiej części Gminy jest największy 

problem z zakupem biletów, zwłaszcza wśród tej części mieszkańców, którzy są wykluczeni 

cyfrowo. 

Radna Maria Chojnacka zapytała czy i kiedy zostanie wyrównane pobocze na ulicy Koszycy 

oraz czy będą usunięte kamienie, które na tym poboczu się znajdują. Radna prosi również  

o wyrównanie ul. Głównej zwłaszcza w tej części, gdzie były robione przeciski. 

Wójt powiedział, że sprawdzi na jakiem etapie są te działania. 

Radny Władysław Mielcarek zabrał głos w sprawie placu zabaw na os. Parkowym. Powiedział, 

że wielu mieszkańców ulic Lipowej, Jaśminowej i Brzozowej domaga się, aby powstał plac 

zabaw i z taką prośbą zwrócili się do firmy Entasis jako zarządcy osiedla. Radny dodał, że temat 

ten jest poruszany przez niego od wielu lat. 

Radny Michał Cieciora prosi o wsparcie działań rozpoczętych w okresie pandemii w sprawie 

ulic Koszycy i Kolejowej […nagranie nieczytelne…] 

W dalszej części wypowiedzi Radny podziękował za realizację wniosku o poprawę 

bezpieczeństwa na ulicy Leśnej w Rokietnicy oraz za działania dotyczące ulicy Modrzewiowej. 

Radny Adam Michta zabrał głos w imieniu Pani Sołtys Kobylnik Beaty Nowak, w sprawie 

oświetlenia między Napachaniem a Kobylnikami. Zapytał jaki jest plan działania w tym 

temacie. W dalszej części Radny zaproponował, aby po wybudowaniu ścieżki rowerowej na ul. 

Kierskiej wprowadzić na teren Gminy rower miejski. 

Wójt w temacie oświetlenia przypomniał, że temat ten był omawiany na wspólnym posiedzeniu 

Komisji. Przypomniał, że oświetlenie będzie robione na ul. Poznańskiej w Kiekrzu oraz na ul. 

Gminnej w Rokietnicy. Powiedział również, że jeżeli możliwości finansowe pozwolą może 

jeszcze w tym roku uda się zrobić chociaż fragment tej drogi o której wspomniał Radny Adam 

Michta. 

Głos zabrała Pani Sekretarz Danuta Potrawiak, która zaprosiła Radnych oraz Sołtysów do 

uczestnictwa w imprezie „Rumpuć”. 

Pani Przewodnicząca Izabela Dziamska poinformowała o zaproszeniu na turniej piłki nożnej  

w Suchym Lesie – I memoriał Piotra Koperskiego oraz Mistrzostwa Samorządów Gminnych 

w Strzelectwie Sportowym w Murowanej Goślinie. 

 

 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

 

  



Przewodniczący 

Rada Gminy Rokietnica 

  

 
Przygotował(a): Sylwia Andrzejewska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


